

Title (en)

Handle for a piece of furniture.

Title (de)

Möbelgriff.

Title (fr)

Poignée de meuble.

Publication

EP 0353582 A1 19900207 (DE)

Application

EP 89113581 A 19890724

Priority

DE 8809410 U 19880723

Abstract (en)

A handle for a piece of furniture, for example in a front piece (12) of a chest of drawers formed by plastic profiles, is formed by a panel (14), a rear part (16) at least partially covered by the panel, a handle recess (20) moulded into the panel, and a handle part (18) projecting partially over the handle recess. According to the invention, a simplified manufacture without impairing the appearance is achieved by the fact that the handle part (18) is constructed integrally with the panel (14), that the panel (14) is open towards the rear part (16) in the region of the handle recess (20) covered by the handle part (18), and that the rear part forms a section (22, 24) of the handle recess fitted into the opening of the panel. <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Möbelgriff, beispielsweise in einem durch Kunststoff-Formteile gebildeten Schubkasten-Vorderstück (12) wird gebildet durch eine Blende (14), ein durch die Blende zumindest teilweise überdecktes Rückenteil (16), eine in die Blende eingeformte Griffschale (20) und einen teilweise über die Griffschale kragenden Griffteil (18). Erfindungsgemäß wird eine vereinfachte Herstellung ohne Beeinträchtigung des Erscheinungsbildes dadurch erreicht, daß das Griffteil (18) einstückig mit der Blende (14) ausgebildet ist, daß die Blende (14) in dem durch das Griffteil (18) überdeckten Bereich der Griffschale(20) zum Rückenteil (16) hin offen ist und daß das Rückenteil einen in die Öffnung der Blende eingepaßten Abschnitt (22,24) der Griffschale bildet.

IPC 1-7

A47B 95/02

IPC 8 full level

A47B 95/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 95/02 (2013.01); **A47B 2095/024** (2013.01); **A47B 2095/026** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 4586762 A 19860506 - KENNEDY JOE H [US], et al
- [A] WO 8706809 A1 19871119 - WRIGHT LINE INC [US]

Cited by

EP0981981A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0353582 A1 19900207; EP 0353582 B1 19920923; AT E80783 T1 19921015; DE 58902328 D1 19921029; DE 8809410 U1 19880908

DOCDB simple family (application)

EP 89113581 A 19890724; AT 89113581 T 19890724; DE 58902328 T 19890724; DE 8809410 U 19880723